
 
Vážení spoluobčané,  

možná víte, že současní představitelé městské části Praha 10 už udělali první kroky k tomu, aby přestěhovali 

současnou radnici ve Vršovické ulici „někam jinam“.  

Říkají, že je nutné postavit novou vhodnou budovu, která by byla moderní, kde by mohli v pohodlí pracovat 

úředníci, která by měla sloužit lépe než ta dnešní. 

O zkvalitnění života obyvatel Prahy 10 nám jde také. Se stavbou nové radnice je však už teď spojeno tolik 

pochybností, že je třeba konání našich zastupitelů zastavit.  

 

ČEMU CHCEME ZABRÁNIT? 

1. Aby radnice byla předražená. 

2. Aby radnice byla špatně dostupná.  

3. Aby se stavěla tam, kde předtím proběhly podezřelé prodeje a nákupy pozemků. 

3. Aby byl opomíjen hlas občanů, kteří žijí v daném místě! 

4. Aby se před konečným výběrem budovy radnice zapomněla vyhlásit veřejná soutěž podle pravidel České 

komory architektů. 

5. Aby o stavbě nové radnice rozhodovali zastupitelé, kteří opustili stranu, za kterou byli zvoleni a kteří 

převlékli politické triko.  

 

Zvedněme svůj hlas, abychom později nelitovali.  

Podle schválených materiálů se má cena nové radnice vyšplhat k 1 miliardě korun. To je polovina 

rozpočtu Prahy 10 na rok 2014.  

Takový výdaj ohrožuje dlouhodobé fungování základních služeb, které Praha 10 poskytuje. Ohrožuje péči 

o naše seniory, o naše děti ve školách, školkách a sportovních klubech, starost o zeleň a veřejná 

prostranství atd.  

Dosluhující radnice kráčí špatným směrem. Komise pro novou radnici a radní odmítli opravu stávající 

budovy „Vlasta“ ze 70. let minulého století. Ale kolik občanů Prahy 10 bydlí v daleko starších budovách? 

Kolik občanů se o takové budovy pečlivě stará?  

Podobně byla zamítnuta stavba nové budovy u stanice metra „Strašnická“. Radnice se tu přitom setkala s 

výborně připravenou veřejností, která plány na novou radnici obohatila řadou připomínek, požadavků a 

zpřesnění. 

Místo toho se nová radnice bude stavět na zcela nevhodném místě, pro většinu obyvatel Prahy 10 špatně 

dostupném. Na tomto místě, Hagiboru, docházelo v minulých letech ke zvláštním manipulacím s 

pozemky.  

 

Co tedy chceme? Pro jakou radnici chceme získat i Vás? 

1. Aby byla radnice za dobrou cenu.  

2. Aby byla dobře dopravně dostupná.  

3. Aby nenarušovala život ve svém bezprostředním okolí. 

4. Aby se o radnici rozhodovalo průhledně, beze spěchu a abychom přitom nezadlužovali naše děti. 

5. Aby o sídle radnice rozhodovali zastupitelé zvolení v říjnu 2014. 

* * * 

Pomozte ušetřit stovky milionů z našich společných peněz! K vyhlášení referenda je třeba 8300 

podpisů občanů s trvalým pobytem v Městské části Praha 10.  

Věříme, že se nám podaří podpisy shromáždit.  

www.referendumpraha10.cz 

 

http://www.referendumpraha10.cz/

